



Mødereferat

Tid og sted:

23. august 2022 kl. 18.30
i klubhuset

Deltagere:

Niels Erik Hvillum - NE
Rasmus Wagtmann - RW
Torben Brandt – TB
Søren Erik Nielsen – SEN

Niels Vestergaard – NV
Anne Marie Vestergaard – AMV
Rikke Mikkelsen - RM

Afbud: Karen Frederiksen - KF

Mødeleder: Niels Erik Hvillum

Referent: Søren Erik Nielsen

Punkt på dagsorden:

Indhold:

Ansvarlig

1. Medlemsmøde	<ul style="list-style-type: none">Der var enighed om, at der p.t. ikke er et tema med et indhold, som "retfærdiggør" et selvstændigt medlemsmøde.Det aftales, at SEN udformer et særligt nyhedsbrev, som orienterer om status for arbejdet i bestyrelsen.	Alle
2. Godkendelse af referat	<ul style="list-style-type: none">Referat af mødet 5. juli 2022 blev underskrevet.	KF
3. Banen	<ul style="list-style-type: none">Banen står fint, og banen roses af mange.Der vil blive igangsat arbejde med dræning omkring hul 18. Dette resulterer i en bredere green i retningen mod søen/pumpehuset.Vores minigraver er gået i stykker. Vi forventer at kunne "låne" en minigraver hos leverandøren med henblik på efterfølgende leasing. NV og TB tager sig af opgaven med at lave aftalen.De stigende gødningspriser bekymrer – der forventes en forøgelse af omkostningen fra ca. kr. 150.000 til ca. kr. 220.000. Max og NV gennemsøger markedet mhp. at finde den optimale løsning.Det blev bemærket, at vi ved næste opdatering af baneguiden skal justere ift. de seneste ændringer på hul 12.Fleere medlemmer har efterspurgt flere boldvaskere på banen – specielt på tee 47. NV følger op.	NV
4. Økonomi	<ul style="list-style-type: none">Vi er en smule foran budgettet, men der forventes "bekymrende" udgifter ift. bl.a. kunstgødning.	TB+KF
5. Medlemsforslaget - handleplan	<ul style="list-style-type: none">SEN har fremsendt en note til seniorklubben. Noten indeholder bestyrelsens "svar på" input fra seniorklubben. Der er eventuelt behov for et opfølgende møde.Der opstod behov for at aflyse mødet med Anne Marie Wiese vedrørende arbejdet med fondsansøgninger. SEN tager initiativ til et nyt møde.	Alle



Bestyrelsen



	<ul style="list-style-type: none">• RM oplyste, at der ikke er afholdt møde med forældrene til juniorerne ifm. med starten på efterårssæsonen. Med henblik på at etablere et begynderudvalg, tager RM initiativ til et møde med forældrene ifm. Ryder Cup-arrangementet i efteråret.• RK oplyste, at der endnu ikke er taget kontakt til den eller de lodsejere, som vi eventuelt ville kunne købe jord hos. RM forsøger at lave en aftale med pågældende. RM og NE deltager i mødet	
6. Personalesager	<ul style="list-style-type: none">• Behandlet udenfor referat.	NV+SEN
7. ProAm	<ul style="list-style-type: none">• Antallet af tilmeldte er bekymrende lavt – der er risiko for, at arrangementet aflyses. <p>Efter mødet: ProAm-arrangementet er aflyst.</p>	Alle
8. Vigtige datoer	<ul style="list-style-type: none">• Karen holder ferie i perioden fra 7. til 18. september.	KF
9. Eventuelt	<ul style="list-style-type: none">• Bestyrelsen udtrykte en skuffelse over, at relativt få elitespillere deltager i klubmesterskaberne. RW oplyste, at Kristian Leth vil tage initiativ til en drøftelse blandt elitespillerne med henblik på efterfølgende at sikre større opbakning til klubmesterskaberne• Bestyrelsen diskuterede henvendelsen fra et medlem, som havde kommenteret på, at en privatarrangeret turnering var blevet oprettet som turnering i Golfbox. Det er bestyrelsens opfattelse, at vi skal undgå at oprette den slags turneringer i Golfbox, da der i al almindelighed er stor opmærksomhed fra klubbens medlemmer på antallet af banelukninger.• Klubben har modtaget en henvendelse fra 2 medlemmer, som havde haft en dårlig oplevelse ved, at en andet medlem havde kommenteret de 2 medlemmers påklædning. Det aftaltes, at SEN forsøger at præcisere vores dresscode, når vi har nye medlemmer gennem begynderforløbet.• Flere bestyrelsesmedlemmer har haft gode oplevelser med indcheckning på "den store Golfbox-maskine" i andre klubber. Det aftaltes, at vi på et efterfølgende møde diskuterer, hvorvidt vi også skal investere i en sådan maskine.• Ønsket om udslag fra græs på drivingrange blev diskuteret uden at vi nåede frem til en decideret konklusion. For løsningen taler det forhold, at nye medlemmer først får mulighed for at slå fra græs, når de kommer på stor bane. Mod løsningen taler den ekstra arbejdsbyrde det vil pålægge greenkeeperstaben.	Alle
10. Næste møde	<ul style="list-style-type: none">• Tirsdag den 27. september 2022 kl. 18.30	NE